
Zápis z jednání výboru KCHND - Mladá Boleslav - 11. 3. 2023 

  Přítomni: M. Václavík, M. Krinke, M. Fuglevičová, J. Krsová, M. Cibulková 

  Za KK: P. Hofírek, H. Kovalová 

K zápisu z minulého jednání 

 - KV a II. KV 2023, 17. - 18. 6. 2023 

   P. Hofírek podal informace k zajištění klubových výstav. Propozice byly vloženy na web  

   i do Dogoffice. Veškeré tiskoviny zajistí firma Abrus Pohár. Předání výstavního materiálu, 

   který je uskladněn u pana Vevery, zajistí p. Hofírek. 

 - Webové stránky  

   Na vkládání příslušných souborů a dat v jednotlivých sekcích nových webových stránek klubu  

   se podílejí M. Cibulková, R. Krejčí, K. Hrachovská, M. Fuglevičová. 

 

 - Poháry věnované klubem na Členské schůzi  

   Seznam žádostí o zhotovení pohárů k předání na ČS pošle M. Fuglevičová 19. 3. 2023 M. Cibulkové. 

  

K Usnesení ČS 2022  

-  SV a KV jsou připravovány. 
  

-  FB profil je funkční, na nových webových stránkách se intenzivně pracuje. 
 

-  Na publikaci k 100. výročí klubu se pracuje. 
  

-  O pořádání výstavy EuDDC a setkání delegátů v r. 2029 bylo požádáno, ale neschváleno;  

 je třeba žádat dva roky předem, tedy až v r. 2027. 

  

-  Členové výboru a chovatelského kolegia jsou technicky vybaveni pro komunikaci online. 
  

-  Výbor jednomyslně nepovažuje vydání příručky za efektivní servis jak pro členy klubu,  

 tak pro nové zájemce o plemeno německá doga; k řešení specifik chovu německých dog 

 je v současné době dostupná kvalitní literatura a snadný přístup k aktuálním informacím  

 na internetu. 

Různé 

- Návrh M. Václavíka předložit ke schválení Členské schůzi čestné členství v klubu 

pro pana Vladimíra Adlta - výborem jednomyslně schváleno. 

 

- KCHND, z.s. navrhuje M. Václavíka do Komise rozhodčích ČMKU. 

 

V Mladé Boleslavi dne 11. 3. 2023 

Zapsala: M. Fuglevičová 

 


